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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter

A szóbeli  választ  igénylő  kérdés  címe:  "Önök  mikor  gondolják  végre  majd  komolyan  a
nyugdíjas  rendezvényeken  elpuffogtatott  szólamaikat,  hogy:  "Tiszteletet  az  éveknek!
Megbecsülést az időseknek!""

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánk lakosságának bő negyede, mintegy 2,5 millió honfitársunk részesül nyugdíjszerű ellátásban.
A KSH legfrissebb statisztikái szerint az öregségi nyugdíjat kapók ellátásának átlagos összege 164
000 forint.  Az olyan szegényebb megyékben, mint ahonnét én is  érkeztem, pedig még ennél is
alacsonyabb. Ráadásul az olló nyílik. A különbségek egyre csak nőnek.

És itt nem csak Áder János volt köztársasági elnök 4 milliót bőven meghaladó nyugdíjára, meg a
2008  óta  változatlan  -  a  fideszes  kormányzat  által  kegyetlenül  bebetonozott  -  28  500  forintos
öregségi  nyugdíjminimumra  gondolok.  A szakadék  másként  is  növekszik.  Növekszik  a  jobban
prosperáló  és  a  leszakadó,  perifériává  nyomorított  régiók  között.  De  az  aktív  korosztály  és  a
nyugdíjasok között is. Hiszen míg 2008-ban a nyugdíjak elérték a fizetések csaknem 70 százalékát,
addig mostanra ez a mutató 50 százalék alá zuhant. Vagy félmillió honfitársunknak csenget havonta
a postás 100 000 forintot sem elérő, éhen halni még éppen sok, megélni viszont már elszomorítóan
kevés nyugdíjjal.

Tisztelt  Miniszter  Úr!  Mi  sokkal  igazságosabb  rendszert  szeretnénk,  mert  nem  hisszük,  hogy
például a kommunista luxusnyugdíjakat is ugyanakkora százalékkal kellene emelni, mint az egykor
becsülettel dolgozókét. Ezért a Jobbik továbbra is kiáll a differenciált nyugdíjemelés mellett. Régi,
de  most  minden  korábbi  időszaknál  aktuálisabb  javaslatunk,  hogy ne  egy  fix  százalékos  érték
jelentse a nyugdíjemelést, ami sokaknak csak néhány kiló kenyér árát, másoknak viszont tíz vagy
akár százezreket jelent, hanem a kisnyugdíjasok esetében ez a százalékos érték legyen magasabb.
Magyarán, a rendelkezésre álló forrásokat igenis igazságosabban kellene szétosztani.



 
Ez a fajta arányosítás egyetlen plusz fillért sem igényelne.

Tisztelt Miniszter Úr! Mikor gondolkodnak el mindezen?

Várom érdemi válaszát!
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